

## Commissie 3

### Notulen

Zitting van 22 februari 2022

---

#### Samenstelling:

#### Aanwezig:

De heer Kurt Persegael, voorzitter; mevrouw Astrid Wittebolle, schepen; de heer Jan Van Otten, schepen; de heer Hannes Anaf, raadslid; de heer Eric Vos, raadslid; de heer Peter Roes, raadslid; de heer Ludwig Nietvelt, raadslid; de heer Bart Voordeckers, raadslid; de heer Wout Schafraet, raadslid; de heer Jeff Dierckx, raadslid; de heer Achraf El Yakhoulfi, raadslid; de heer Kevin Janssen, raadslid; de heer Koen De Busser, raadslid; de heer Jan van Steenbergen, raadslid;

Mevrouw Charlotte Verboven, commissiesecretaris;

#### Zijn eveneens aanwezig:

De heer Luc Debondt, raadslid; de heer Rudy Elst, raadslid; de heer Wilfried Sylverans, raadslid;

22 februari 2022 19:30 - De voorzitter opent de besloten zitting

---

### 1. Goedkeuring verslag vorige vergadering

#### Notulen

Uit het publiek komt de melding dat de presentatie van Leo Van Broeck niet terug te vinden is op de website. Men vraagt of om dit nog te publiceren aangezien dit beloofd was. Er wordt ook gevraagd naar de presentaties van vorige commissies. Deze worden sinds een halfjaar niet meer gepubliceerd. Wat is hier de reden van?

Schepen Van Otten zal dit navragen en beantwoorden in de volgende commissie.

Peter Roes geeft nog mee dat hij dit een tweetal weken geleden opgenomen heeft met Anja van het Secretariaat, maar tot op heden nog geen antwoord heeft gekregen.

De commissiesecretaris geeft nog mee dat er wordt bekeken hoe de presentaties volgens de GDPR-wetgeving mogen gepubliceerd worden en hier zal op de volgende commissie een antwoord over gegeven worden.

Verder werd het verslag van de vorige vergadering goedgekeurd.

---

### 2. Stadsboerderij - stand van zaken

#### Toelichting

Er wordt een stand van zaken gegeven over de Stadsboerderij.

#### Notulen

Aan de hand van een ppt geeft Melanie Ryckaert toelichting bij dit punt.

Jan Van Steenbergen vraagt of Endeavour dezelfde groep is als de groep die werkt rond het project Open Stadsatelier.

Melanie Ryckaert bevestigt dit.

Luc Debondt wil graag weten of De Troef een vergoeding moet betalen aan de Stad voor het vervroegd afsluiten.

Melanie Ryckaert geeft mee dat De Troef recht heeft op een jaarlijkse vergoeding van 30 000 euro en daarom is er vanuit de Stad beslist om in 2022 geen concessievergoeding meer te voorzien.

Schepen Wittebolle rond af met de melding dat dit item zal terugkomen op deze commissie met de eerste resultaten van Endeavour. Er zal worden geprobeerd om de vaart erin te houden zodat er snel terug kan gepronkt worden met de stadstuin.

---

### **3. Nieuw sportcomplex met 8 klaslokalen - adviesvraag personeel en gebruikers**

#### **Toelichting**

Om het wedstrijdontwerp te operationaliseren, wordt er voorgesteld om advies op te vragen bij personeel en gebruikers. Het doel is om deze adviezen te gebruiken om keuzes te maken richting een definitief ontwerp.

#### **Notulen**

Aan de hand van een ppt geeft Laure Aerts toelichting bij dit punt.

Eric Vos meent dat er een breed scala aan actoren en sportverenigingen is, maar hij twijfelt of er ook gedacht wordt aan de gevechtssporten. Aansluitend bij het item 'toegankelijkheid' vindt hij het ook belangrijk om dit af te toetsen bij clubs die aan G-sport doen.

Schepen Van Otten deelt mee dat de huidige gebruikers worden bevestigd en daar zit ook een groot deel van de gevechtssporten in vervat. Hij geeft hierover mee dat er wel al bevestiging gebeurd is bij collega Sam Hufkens, maar dat een extra bevestiging bij de clubs die G-sport aanbieden, een goed idee is.

Laure Aerts vult aan dat zij ook rekenen op de expertise vanuit Sport Vlaanderen. Voor de bevestiging rond de polyvalente zaal zijn er momenteel te weinig grote vaste gebruikers. Daarom worden enkele grotere dansclubs bevestigd. Wat de gevechtssporten betreft is er momenteel al een breed scala aan disciplines binnen de vaste gebruikers dus daar zal voldoende bevestiging kunnen gebeuren.

Eric Vos bevestigt dat het toch belangrijk is om aan de noden van de verschillende disciplines te kunnen voldoen. Hij komt ook nog even terug op de toegankelijkheid: hij vindt het heel belangrijk om ook technisch in orde te zijn.

Laure Aerts deelt mee dat zij en collega Karen Verrydt eind vorig jaar een vorming over vechtsportinfrastructuur volgden. Het risicovechtssportenplatform heeft op basis van input van de 7 erkende vechtsportfederaties in Vlaanderen een synthese gemaakt wat nu de ideale polyvalente vechtsportzaal zou zijn. De informatie uit deze studie zal ook gebruikt worden bij de verdere operationalisering van de eigen vechtsportzaal samen met het advies van de eigen vechtsportverenigingen.

Schepen Van Otten geeft mee dat er heel veel mensen worden bevestigd, maar hij is ook van mening dat het niet mogelijk is om aan ieders noden te voldoen. Het zal erop aan komen om tot een grootste gemene deler te komen.

Eric Vos meent dat er een ruim programma van eisen is, maar de infrastructuur moet ook veel mogelijkheden bieden. Er moet gezocht worden naar een mix tussen het bieden van service-specifieke dingen en de grootste gemeenschappelijke deler.

Jan Van Steenbergen verwijst naar de presentatie en vraagt naar de samenstelling van de stuurgroep.

Schepen Van Otten zegt dat de stuurgroep zal bestaan uit ambtenaren die met het dossier bezig zijn, aangevuld met een afvaardiging uit het college. Zoals dat voor het item 'sport' schepen Van Otten zelf zal zijn, voor het item 'Onderwijs' schepen Boogers, schepen Wittebolle voor de duurzaamheid, schepen Stijnen voor de plannen. Als de agenda voor de stuurgroep wordt uitgestuurd, zal binnen het college bekeken worden welk item besproken zal worden en die vakschepen zal dan aanwezig zijn.

Jan Van Steenbergen verduidelijkt dat het dus enkel gaat over een afvaardiging binnen het college en dus geen deelname vanuit de oppositie.

Laure Aerts geeft mee dat hetzelfde principe werd gehanteerd zoals dat bij de Bib gebeurd is.

Schepen Van Otten vult aan dat dit in het verleden al meermaals zo gehanteerd werd.

Peter Roes bedankt Laure voor de toelichting. Hij is wel vragende partij om op regelmatige basis terug te komen met een stand van zaken en vraagt om dit niet enkel in deze commissie te doen, maar in de verschillende commissies.

Schepen Van Otten bevestigt dat dit het grootste project van deze legislatuur is en hij vindt het dan ook maar normaal dat dit op regelmatige basis zal worden toegelicht op deze commissie.

Jan Van Steenbergen meent dat er op regelmatige basis een stand van zaken moet worden gebracht in de verschillende commissies. Hij vraagt naar de mogelijkheid om de samenvatting van toelichtingen op de andere commissies, te brengen in deze commissie.

Schepen Van Otten geeft mee dat er veel commissieoverschrijdende items aan bod komen binnen dit project. Samenvattingen geven in andere commissies neemt heel veel tijd in beslag. Daarom werd er vanuit het college beslist dat elke schepen binnen zijn bevoegdheid ten gepaste tijden een stand van zaken zal meegeven in zijn commissie.

---

#### **4. Uitbreiding werkingsgebied UiTPAS Kempen**

##### **Notulen**

Aan de hand van een ppt geeft Nico Verhoeven toelichting bij dit punt.

---

#### **5. IR 1 - Vraag van raadslid Peter Roes: stand van zaken ijsstadion Frac en nieuwe sporthal Stadspark**

##### **Indiener:**

Peter Roes

##### **Toelichting:**

1. Wat is de stand van zaken ijsstadion Frac?
2. Wat is de stand van zaken nieuwe sporthal stadspark?

##### **Notulen**

Schepen Van Otten geeft mee dat afgevaardigde van de clubs die het ijsstadion graag zouden bouwen in gesprek zijn met 2 mogelijke investeerders en ze hebben hier een goed gevoel bij. Het college wil duidelijke taal spreken welk engagement zij aangaan. Moest het complex er komen, kan er gewerkt worden met een werkingssubsidie. De burgemeester en hijzelf zijn mee op gesprek gegaan naar mogelijke investeerders en mogelijke aannemers om dit engagement duidelijk te maken. Nadat ter oren kwam dat er mogelijks een 2e ijsbaan in Herentals zou komen, hebben Laure Aerts en schepen Van Otten contact opgenomen met Sport Vlaanderen. Zij zagen een kans om in dit verhaal iets te kunnen betekenen door de beschikbaarheid van het terrein op de Frac. Maar zij kregen al snel het gevoel dat dit verhaal geen gevolg kreeg. Intussen zijn er gesprekken geweest met 3 à 4 mogelijke investeerders. Er werd een duidelijk engagement uitgesproken vanuit de stad. De afgevaardigden van de clubs blijven zoeken naar investeerders en oplossingen, maar het is en blijft een moeilijk verhaal. Investeerders hebben het moeilijk, mede door corona.

Peter Roes hoopt dat de mensen in gesprek kunnen gaan met investeerders, nu corona bijna op zijn einde is.

Schepen Van Otten geeft nog mee dat er een afvaardiging vanuit het college aanwezig zal zijn bij deze gesprekken indien men dit wenst en dat er gewerkt kan worden met een werkingssubsidie.

---

#### **6. Punten agenda Gemeenteraad en Raad Maatschappelijk Welzijn**

##### **Notulen**

Er werden geen punten aangebracht.

---

#### **7. Uit het college**

##### **Notulen**

Schepen Van Otten geeft mee dat er nu donderdag normaal een werkvergadering zou zijn rond participatie. De dame die dit alles zou leiden, is echter doodziek waardoor de vergadering moet worden uitgesteld. Er zal heel snel een nieuwe datum voor de werkvergadering worden vastgesteld en naar de raadsleden gecommuniceerd worden.

Eric Vos vraagt of er documenten beschikbaar zodat deze al eens ingelezen kunnen worden en zij zich op deze vergadering kunnen voorbereiden.

Schepen Van Otten geeft mee dat het in eerste instantie een denkoefening is. Er zijn voorlopig geen documenten voorhanden. Na deze denkoefening kunnen er suggesties meegegeven worden, die eventueel verwerkt worden en pas daarna wordt er naar de commissie gegaan.

Eric Vos meent dat het na de presentatie wel duidelijk moet zijn welk traject hierrond gelopen zal worden.

Peter Roes duidt op het feit dat het college beslist heeft om geen commissies te laten doorgaan tijdens de krokusvakantie en hij zou het dan ook logisch vinden dat deze nieuwe datum niet in de krokusvakantie valt. Deze werkvergadering is een belangrijke samenkomst en om afwezigheden op te vangen, vindt hij het dan ook een goede mogelijkheid om voorafgaandelijk documenten te ontvangen.

Schepen Van Otten deelt de mening van raadslid Roes dat dit een belangrijke vergadering is en opteert ook voor zoveel mogelijk aanwezig. Hij noteert dat het wenselijk is om deze werkvergadering niet in de krokusvakantie houden. Er zal gekeken worden naar een nieuwe datum na de vakantie.

---

Charlotte Verboven  
Commissiesecretaris